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سرمقاله

واقعیت اختلاف بین ترامپ  با 
نتانیاهو 

ادامه از صفحه یک
به  اسرائیل  و  آمریکا  فبالمراد،  پذیرفت  اگر 
هدفشان دست پیدا کردند و اگر توافقی حاصل 
نشد در آن صورت ترامپ چراغ سبز را روشن 
اسراییل  برای حملات  را  زمینه  و   کرد  خواهد 
فراهم می کند و خواهد گفت: چون ایرانیان از 
دستیابی به توافقی که واشنگتن خواسته بود ) 
بخوانید  تحمیل کند( تن ندادند مورد حمله و 

تجاوز اسراییل قرار گرفتند.
بین  این  در  مسئله  یک  که،  این  آخر  کلام 
وجود دارد و آن این که، در حالی که دولت های 
ثروتمند منطقه به حساب ترامپ پول ریختند 
با هر نوع درگیری نظامی مخالفند زیرا به نفع 
خودشان نمی بینند و ترامپ را از دادن چراغ سبز 

به اسراییل برای حمله به ایران منع می کنند.
در ارزیابی این کشورها،  ایران دست بسته 
نخواهد بود به دفاع از خودش در حد توانش 
اقدام خواهد کرد. امکان دارد وضعیتی غیر قابل 
کنترل رخ دهد به این دلیل احتمالا آنچه را که 
نتانیاهو به دنبال آن است؛ ترامپ به دنبالش 
نباشد سبب شود  مختصر اختلافی بین واشنگتن 

و تلاویو بروز کند.

خبر

اخبار

زینی وند: 
انتخابات ۱۴۰۵ شوراها 

تمام الکترونیک برگزار می شود
آغاز  به  اشاره  با  کشور  انتخابات  ستاد  رئیس 
اساس  بر  گفت:  انتخابات  اجرایی  فرآیندهای 
شوراهای  انتخابات  کشور،  وزیر  هدف گذاری 
به صورت  آینده  سال  در  روستا  و  اسلامی شهر 

تمام الکترونیک برگزار خواهد شد.
به گزارش ایسنا، به نقل از وزارت کشور، علی 
زینی وند معاون سیاسی وزیر کشور در نشست 
سمنان،  البرز،  استانداری های  انتخاباتی  رابطین 
اجرایی  فرآیندهای  آغاز  به  اشاره  با  قزوین  و  قم 
انتخابات گفت: با توجه به اینکه فرآیندهای اجرایی 
اسلامی  شوراهای  انتخابات  شده،  آغاز  انتخابات 
مجلس  میان دوره ای  انتخابات  روستا،  و  شهر 
همچنین  و  حوزه ها  برخی  در  اسلامی  شورای 
انتخابات میان دوره ای مجلس خبرگان رهبری را در 

اردیبهشت سال آینده در پیش داریم.
و  آموزش ها  اساس  همین  بر  افزود:  وی 
نشست های مرتبط را آغاز کرده ایم و نشست امروز 
به عنوان اولین نشست از این سلسله نشست ها 
برگزار می شود که ترکیبی از برخی گروه های استانی 
است. هر دوره، چهار استان دعوت می شود و این 
گروه ها متشکل از مدیران کل سیاسی و انتخابات، 
مدیران کل فناوری اطلاعات استانداری ها، رؤسای 
به  استان  مرکز  فرماندار  و  انتخابات  گروه های 

نمایندگی از سایر فرمانداران هستند.
وی گفت: در این جلسات، موضوعات مربوط 
یک  و  بررسی  مفصل  صورت  به  استان  هر  به 
انجام  گذشته  دوره های  از  جدی  آسیب شناسی 
از  کلی  هدف گذاری  اینکه  به  توجه  با  می شود. 
سوی وزیر کشور، برگزاری انتخابات تمام الکترونیک 
انتخابات  و روستا در  در شوراهای اسلامی شهر 
برنامه ریزی های  و  هماهنگی ها  است،  پیش رو 
دقیق تری مورد نیاز است. رئیس ستاد انتخابات 
کشور ادامه داد: قانون شوراها نیز به تازگی ابلاغ 
شده و آیین نامه اجرایی آن را تدوین کرده ایم که در 
حال سپری کردن مراحل نهایی تصویب در دولت 
برگزاری  مستلزم  نیز  قانونی  تغییرات  این  است. 
آموزش هایی برای مجریان انتخابات است که در 

این نشست ها مورد بررسی و مرور قرار می گیرد.
تیر   ۲۰ حدود  تا  کنیم  می  تلاش  گفت:  وی 
قالب  در  را  نشست ها  و  آموزش ها  از  دوره  این 
گروه های چهارتایی استانی به پایان برسانیم. پس 
از آن، آموزش فرمانداران و بخشداران را به صورت 
منطقه ای آغاز خواهیم کرد تا پیش زمینه های لازم 
برای برگزاری انتخاباتی منظم و قانونی فراهم شود. 
برگزاری  برای  انجام شده  به هدف گذاری  توجه  با 
در  تناسبی  مدل  اجرای  و  الکترونیکی  انتخابات 
تهران، نیازمند آموزش های مفصل مبتنی بر قانون 
جدید هستیم که این موارد نیز در این جلسات 
افزایش آن  و  بررسی می شود. موضوع مشارکت 
نیز از مسائل مهم ماست و نشست با گروه های 
مختلف اجتماعی، فرهنگی و سیاسی در استان ها 

در دستور کار قرار خواهد گرفت.
برنامه ریزی های  با  کرد:  امیدواری  ابراز  وی 
وزارت کشور،  انتخابات  دفتر  از سوی  انجام شده 
تمام مراحل به صورت منظم و در موعد مقرر همراه 
با آموزش های دقیق انجام شود تا در سال آینده 
با مشارکت حداکثری و  انتخاباتی پرشور،  شاهد 
سالم و شفاف برای انتخاب نهاد شوراها و همچنین 
انتخابات میان دوره ای در حوزه های مربوطه باشیم.

سیدحسن خمینی: 
مراسم بزرگداشت امام )ره( 

دسیسه های دشمنان را نقش بر آب 
می کند

سیدحسن خمینی گفت: مراسم بزرگداشت 
و  توطئه ها  تمام  بهمن   ۲۲ مراسم  و  امام 
دسیسه ها علیه جمهوری اسلامی را نقش بر آب 

می کند.
به گزارش ایسنا، حجت الاسلام و المسلمین 
اعضای ستاد  در نشست  سید حسن خمینی 
این  کرد:  اظهار  )ره(  امام  بزرگداشت  مرکزی 
جلسات باید با یک سوال مهم همراه باشد و آن 
این است که فلسفه وجودی چنین جلسه ای و 

چنین ستادی چیست؟
وی افزود: ما برای چه چنین جلسه ای را برگزار 
ای  مقدمه  بر  مقدمه ای  ستاد  این  می کنیم. 
دیگر است. چرا با توجه به سختی که برگزاری 
این مراسم برای مردم و مدیران نظام دارد، همه 
ساله برگزار می شود آن هم در حالی که ممکن 
است دشمنان نظام برای مشتاقان امام ناامنی 
به وجود آورند؟ ضرورت برگزاری مراسم باید به 
خوبی توضیح داده شود تا پاسخ همه سوالات 

بالا داده شود.
بیان خاطره  به  ادامه  در  سیدحسن خمینی 
و  کمونیست ها  گفت:  و  پرداخت  تاریخی  ای 
اندیشمندان چپ جهان را به تاریکی بردند؛ البته 
شیعه  عراق،  کمونیست های  از  زیادی  بخش 
هستند. در درون جامعه عراق اقوام دیگری هم 
وجود داشتند به نحوی که انواع و اقسام شیوه ها 
را برای تخریب شیعیان عراق انجام دادند. حزب 
بعث نماد این تفکر تاریک بود. کمونیست ها 
دینداری را خرافه پرستی و نماد عقب ماندگی 
تبلیغ می کردند. اهل سنت و پان عرب ها نیز 
شیعیان را به شدت تخریب می کردند. تخریب ها 
به حدی افزایش یافت که زمزمه هایی مبنی بر از 
بین رفتن شیعیان در عراق مطرح شد اما وقتی 
برگزار می شد، حضور مردم  تاسوعا و عاشورا 
تمام بافته های آنان علیه شیعیان را نقش بر آب 

می کرد.
یادگار امام خمینی تاکید کرد: تجمعات بزرگ 
موجب دفع همه دسیسه ها و توطئه ها می شود 
و بزرگترین تجمع، تجمع عاشورایی است و به 
چنین  امام  بزرگداشت  برای  تجمع  آن  دنبال 
خصوصیتی دارد. امام جان جمهوری اسلامی 
از جمهوری اسلامی گرفته شود  اگر  است که 
مراسم  شود.  می  مرده  یک  اسلامی  جمهوری 
بزرگداشت امام و مراسم ۲۲ بهمن تمام توطئه ها 
و دسیسه ها علیه جمهوری اسلامی را نقش بر 
آب می کند و دفع می کند. این مراسم ها مشابه 

دمیدن روح احیا به جامعه شیعیان است.

سخنگوی هیئت رئیسه مجلس خواستار 
شد

دولت سریعتر وزیر پیشنهادی اقتصاد 
را به مجلس معرفی کند

سخنگوی هیئت رئیسه مجلس گفت: دولت 
را  اقتصاد  پیشنهادی  وزیر  سریع تر  چه  هر 
از  را  اقتصاد  وزارت  و  کرده  به مجلس معرفی 

وضعیت بلاتکلیفی خارج کند.
به گزارش ایسنا، عباس گودرزی با انتقاد از 
معرفی نشدن وزیر پیشنهادی اقتصاد به مجلس 
گفت: دولت موظف است در مدت زمان قانونی 
وزیر پیشنهادی اقتصاد را به مجلس معرفی کند.
وی ادامه داد: طبق قانون، از تاریخ استیضاح 
آقای همتی وزیر سابق اقتصاد، دولت سه ماه 
فرصت برای معرفی وزیر پیشنهادی داشت که 
این مهلت چند روز دیگر به اتمام می رسد. تاخیر 
در معرفی وزیر پیشنهادی می تواند تبعات منفی 
برای عملکرد وزارت اقتصاد و وضعیت اقتصادی 

کشور به همراه داشته باشد.
سخنگوی هیئت رئیسه مجلس اضافه کرد: 
مجلس از دولت انتظار دارد که در مدت کوتاه 
پیشنهادی  وزیر  سریع تر  چه  هر  باقی مانده، 
از وضعیت  را  اقتصاد  را معرفی کرده و وزارت 
بلاتکلیفی خارج کند. این موضوع نه تنها برای 
مشکلات  حل  برای  بلکه  دولت،  کارآمدی 
یعنی  سال  شعار  تحقق  و  کشور  اقتصادی 

سرمایه گذاری و تولید ضروری است.

به گزارش ایرنا به نقل از ریاست جمهوری، مسعود 
نشست  در  خرداد(،   ۱۰( شنبه  روز  صبح  پزشکیان 
هم اندیشی درباره همکاری دولت و دانشگاه ها برای حل 
مسائل ملی و منطقه ای اظهار داشت: آنچه در ذهن 
من وجود دارد این است که تحقیق و فعالیت های علمی 
باید با هدف حل مسئله انجام و تلاش شود مسائل 
کشور برطرف شود. ما مسیرهایی را به اشتباه پیموده ایم 
باید اعلام کنند که  و دانشگاه ها و استادان دانشگاه 
این مسیرها اشتباه بوده و راه درست را نشان دهند. 
در حوزه هایی مانند اقتصاد، اشتغال، مصرف انرژی و 
آب، نیازمند آن هستیم که اساتید دانشگاه و دانشگاه ها 
راه حل ارائه دهند و مسئولیت حل مشکلات را بر عهده 

بگیرند.
ضرورت اصلاح نظام بودجه ریزی کشور

رئیس جمهور همچنین با تأکید بر لزوم اصلاح نظام 
فصل  به  دوباره  به زودی  گفت:  کشور  بودجه ریزی 
بودجه ریزی می رسیم و اگر از هم اکنون به فکر اصلاح 
به دلیل  بودجه  فصل  در  نباشیم،  بودجه ریزی  نظام 
همان  دوباره  می شود،  ایجاد  که  عجله ای  و  فوریت 
شیوه های بودجه نویسی سال های گذشته تکرار خواهد 
شد. معتقدم بودجه باید بر اساس عملکرد تنظیم شود، 
درحالی که هم اکنون بودجه بر مبنای یک تعریف از 
قبل مشخص تقسیم می شود و عملکرد در تخصیص 

آن تأثیری ندارد.
پزشکیان اضافه کرد: لازم است از هم اکنون یک تیم 
دانشگاهی، به پیشنهاد خود دانشگاه ها، اصلاح نظام 
بودجه ریزی را آغاز و پیشنهادهای خود را ارائه دهد. 
و  پیچیده است  فرایند  بودجه ریزی یک  نظام  اصلاح 
نمی توان برای همه دستگاه ها یک نوع بودجه نویسی را 

پیشنهاد کرد.
رئیس جمهور همچنین بر ضرورت ایفای نقش 
تأکید  دانشگاه ها در حوزه های تخصصی  پررنگ تر 
تبریز  دانشگاه  کشاورزی  دانشکده  گفت:  و  کرد 
حدود ۳۵۰ هکتار زمین کشاورزی دارد. در دیداری 
که از آنجا داشتم پیشنهاد کردم که عمده دروس 
کار روی همین  و  انجام کشت  با  به شکل عملی 
شکل  به  دانشجویان  هم  تا  شود  تدریس  اراضی 
عملی دروس را فراگیرند و هم دیگران نتیجه عملکرد 
را ببینند و الگوبرداری کنند. به هر حال، آنچه که 
به عنوان علم در دانشگاه ها تدریس می شود، باید در 

جایی اجرایی گردد.
پزشکیان با بیان اینکه دانشگاه ها می توانند بسیاری 
از مشکلات کشور را حل کنند، گفت: دانشکده های 
خود  تخصصی  حوزه  در  هرکدام  می توانند  مختلف 
مسائل و مشکلات کشور را بررسی و راه حل آن را ارائه 
دهند. به عنوان مثال، دانشکده شیمی می تواند بگوید 
چگونه می توان مواد اولیه لازم برای تولید دارو را در 
کشور تهیه کرد تا مجبور به واردات نشویم. در حوزه های 
دیگر هم می توان این کار را انجام داد؛ به عنوان مثال، 
می توان  دانشگاه  کمک  با  که  داریم  بسیاری  معادن 

آن ها را فعال کرد.
دانشگاه ها به حل مشکل آب در کشور کمک کنند

رئیس جمهور در ادامه به برخی بحران ها اشاره کرد و 
اظهار داشت: در تهران با معضل کمبود آب مواجهیم 
و اینکه که چگونه می توانیم آب این شهر را تأمین کنیم 
و شهر تا چه اندازه می تواند بزرگ شود. هوای تهران را 
چگونه می توان پاکیزه نگه داشت؟ دانشگاه ها می توانند 
در این حوزه وارد شوند و با دانش و نوآوری هایی که 
دارند، مشکل آب و هوا را حل کنند. مشکل آب مختص 

تهران نیست؛ حتی در شهرهای ساحلی مثل آبادان و 
خرمشهر هم مشکل آب داریم، در صورتی که به نظرم 

با کمک دانشگاه ها می توان این مشکلات را حل کرد.
پزشکیان با اشاره به ضعف نظام برنامه ریزی کشور 
گفت: بسیاری از مسائل و مشکلات ناشی از فقدان 
نظام برنامه ریزی صحیح است این دانشگاه ها هستند 
امروز  این نقطه ضعف را برطرف کنند.  که می توانند 
زیادی  آبی  منابع  آنکه  با وجود  ترکیه،  مثل  کشوری 
دارد و سدهای بزرگی ساخته، باز هم برنامه مقابله با 
خشکسالی دارد؛ اما ما که آب نداریم، چنین برنامه ای 

هم نداریم.
تاکید بر ایفای نقش پررنگ دانشگاه ها در حل مسائل 

کشور
ایفای  باره بر ضرورت  تاکید چند  با  رئیس جمهور 
نقش پررنگ تر دانشگاه ها در حل مسائل کشور اظهار 
می توانند  و  دارند  بازتری  ذهن  دانشجویان  داشت: 
راه حل های خلاقانه برای مشکلات ارائه دهند، برای حل 
مسائل کشور نیاز به افرادی با ذهن باز و خلاق داریم.

پزشکیان با انتقاد از وضعیت معیشتی اعضای هیات 
محدودیت  دلیل  به  گفت:  دانشگاه ها  علمی  های 
به  مناسبی  حقوق  نیستند  قادر  دانشگاه ها  بودجه، 
اعضای هیات علمی پرداخت کنند و این مسئله موجب 
خروج نخبگان از فضای دانشگاهی شده است. رفع این 
وضعیت تنها با فعال سازی دانشگاه ها در فرآیند حل 
مسائل کشور ممکن خواهد بود و دانشگاه ها باید به 

بازیگران اصلی در این عرصه تبدیل شوند.
رئیس جمهور با اشاره به برنامه های دولت چهاردهم 

برای مشارکت دادن دانشگاه ها در عرصه رفع مشکلات، 
پیشنهاد داد که حل مسائل یک استان به طور آزمایشی 
به دانشگاهیان و نخبگان سپرده شود و افزود: می توان 
شرکت های زیان ده دولتی را نیز به دانشگاه ها واگذار 
کرد تا آن ها را سودآور کنند و از این طریق درآمد هم 

کسب نمایند.
بزرگی  دانشگاه های  اداره  شیوه  گفت:  پزشکیان 
مانند استنفورد، هاروارد و آکسفورد می تواند برای ما 

الگوبخش باشد.
همه  مشارکت  ضرورت  بر  تاکید  با  جمهور  رئیس 
منطقی  و  عالمانه  تصمیم گیری  فرآیند  در  دیدگاه ها 
در کشور گفت: این روزها شاهد آن هستیم که یک 
تصمیم بدون کار کارشناسی دقیق و تهیه پیوست های 
آن  اگر  است.  انداخته  دردسر  به  را  لازم، کل کشور 
روز که این تصمیم را می گرفتند به عنوان مثال یک 
جامعه شناس هم در جلسه حضور می داشت و ابعاد 
اجتماعی این تصمیم را تشریح می کرد، شاید به این 
شکل تصمیم گیری نمی شد. اگر هنگام تصمیم گیری 
از همه تخصص ها و حتی از افراد بومی و مشرف به 
مسائل، مانند امام جمعه یک شهر نیز دعوت شود، 
دیگر تصمیمات غیرکارشناسی که موجب بحران های 

گسترده در کشور می شوند، اتخاذ نخواهند شد.
برای  دولت  برنامه  به  اشاره  با  همچنین  پزشکیان 
واگذاری بخشی از اختیارات به استانداری ها، دانشگاه ها 
برای مدیریت مسائل  پیشنهادهای عملی  ارائه  به  را 

استان ها فراخواند.
رئیس جمهور در بخش دیگری از سخنان خود به 

موضوع یارانه های انرژی نیز اشاره کرد و گفت: گفته 
می شود سالانه ۱۵۰ میلیارد دلار یارانه انرژی در کشور 
پرداخت می شود که بخش زیادی از آن هدر می رود. 
ارائه دهند که موجب  بتوانند طرحی  دانشگاه ها  اگر 
کاهش ۲۰ درصدی مصرف انرژی شود، دولت آماده 
کند  پرداخت  دانشگاه ها  به  را  آن  مابه التفاوت  است 
تا بتوانند از این طریق حقوق اعضای هیات علمی را 

افزایش دهند.
در این جلسه پیش از سخنان رئیس جمهور، وزیر 
علوم، تحقیقات و فناوری با اشاره به برنامه ریزی های 
صورت گرفته برای ارتقا و افزایش رابطه بین دانشگاه 
حل  برای  اجتماع  و  اقتصاد  صنعت،  عرصه های  و 
مشکلات کشور اظهار داشت: این رابطه چند دهه است 
که شکل گرفته به طوری که در سال ۱۳۹۲، دانشگاه ها 
۳ هزار پروژه از سوی دولت داشت و امسال این رقم 
به ۱۱ هزار پروژه رسیده است. این حجم از همکاری 
دانشگاه و صنعت که در هماهنگی با دولت صورت 
گرفته، در مقایسه با سایر کشورها معقول است، هر 

چند که توقع بیشتری در این زمینه وجود دارد.
رئیس جمهور نیز در واکنش به این سخنان وزیر 
علوم، با بیان اینکه آنچه عنوان شد مایه خرسندی، 
اما ناکافی است، بر ضرورت نقش آفرینی عملیاتی تر 

دانشگاه ها در عرصه حل مشکلات تاکید کرد.
در این جلسه علاوه بر رئیس دفتر رئیس جمهور 
سازمان  رئیس  فناوری،  و  تحقیقات  علوم،  وزیر  و 
دانشگاه  اساتید  از  جمعی  و  برنامه ریزی  و  مدیریت 

حضور داشتند.

"محمدحسن نیکزاد" فرزند علی نیکزاد نائب رئیس مجلس و وزیر 
اسبق مسکن صبح یکشنبه ۴ خرداد ۱۴۰۴، در میدان ونک تهران با 
خودروی شخصی در خط ویژه و ورود ممنوع حرکت کرد و پس از توقف 

و پیگیری، سرهنگ خیشه، افسر پلیس راهور را زیر گرفت.
 ،۱۴۰۴ خرداد   ۴ یکشنبه  روز  صبح  اولیه،  گزارش های  براساس 
محمدحسن نیکزاد، فرزند علی نیکزاد، نایب رئیس مجلس، با یک 
دستگاه خودروی سواری در مسیر خط ویژه منتهی به میدان ونک 
حرکت می کرده که با سرهنگ خیشه، از افسران ارشد پلیس راهور، 
در حین انجام وظیفه درگیر شده و او را به شدت مجروح کرده است. 

این افسر هم اکنون در بیمارستان است ولیعصر تهران بستری است.
رئیس  نوشت: سرهنگ خیشه  این خصوص  در  فارس  خبرگزاری 
منطقه سه پلیس راهور تهران درخصوص اتفاق حوالیِ میدان ونک 
اظهار داشت: روز یکشنبه ۴ خرداد ۱۴۰۴ در خیابان  منتهی به ضلع 
غربیِ میدان ونک یک دستگاه خودرو که از مسیر یک طرفه وارد میدان 
شد توسط بنده متوقف شد که در این اثنا بصورت غیرعمد خودرو با 
اینجانب برخورد و مصدوم شدم که  بلافاصله خودرو متوقف و اعمال 
قانون شد. وی گفت: برخلاف گفته ها این خودرو رها نشده و به جهت 
تخلف مسیر یک طرفه و سانحه  اعمال قانون شده و به پارکینگ منتقل 
شد و راننده  آن نیز به کلانتری جهت سیر مراحل قانونی ارجاع  و 
پرونده قضایی تشکیل شد. سرهنگ خیشه افزود که پس از این اتفاق 
برای مداوا به بیمارستان منتقل شدم که خانواده راننده و شخص آقای 
علی نیکزاد بلافاصله در مرکز درمانی حضور پیدا کرده و ضمن ابراز 

تأسف از اتفاق رخداده از اینجانب دلجویی و بر انجام مراحل قانونی 
تأکید کردند.  وی ادامه داد: در همان ساعات اولیه سردار رادان فرمانده 
کل انتظامی کشور با بنده و همسرم تماس گرفته و جویای احوال شدند 
و صریحا در خصوص پیگیری موضوع و اقدامات قانونی تأکید و رئیس 
پلیس راهور تهران بزرگ را مأمور پیگیری موضوع تا مرحله آخر قرار 
دادند. سرهنگ خیشه ادامه داد: در حال حاضر در محل کارم هستم 
و برخلاف گفته ها و شایعات، حادثه شدیدی رخ نداده و در صحت 
و سلامت هستم و بخش حقوقی فراجا  پیگیر کارها و امور در این 

خصوص هستند.
اما عصر ایران در این خصوص می نویسد: سرانجام یک هفته بعد از 
حادثه تصادف فرزند نائب رئیس مجلس شورای اسلامی با یک مامور 
پلیس راهور در میدان ونک تهران، علی نیکزاد با صدور بیانیه ای در 
این باره توضیح داده و نوشته است: فرزند بنده در روز چهارم خرداد ماه 
در خیابان با یکی از مأموران زحمتکش پلیس راهور به صورت غیرعمد 
تصادف کرده است که نه از صحنه گریخته و نه قلدرمآبی کرده بلکه 
بلافاصله فرایند انتقال پلیس مذکور به بیمارستان جهت اطمینان از 
سلامتی وی صورت گرفته و هیچگونه فرار و بی توجهی به وضعیت 
مامور پلیس مذکور صورت نگرفته است و البته در مورد خودرو و راننده 

اعمال قانون شده است.
نائب رئیس مجلس در انتهای بیانیه اش افزوده است: متواضعانه 
ضمن عذرخواهی از مردم عزیزی که ممکن است تحت تاثیر روایت های 
دستکاری شده، احساس تبعیض کرده باشند، بر خود فرض می دانم 

اعلام کنم این خادم شما، تمکین به قانون را واجب دانسته و در برابر 
آن تعظیم می کند و اعتقاد دارد همه باید در برابر قانون برابر باشند و 

هیچ کس از این اصل مهم مستثنی نیست.
   اصل را بر صحت سخنان نیکزاد می گذاریم چون تا کنون دلیلی 
خلاف آن در دسترس نیست ؛ با این حال، از جناب نیکزاد می خواهیم 
چند سوال زیر را نیز برای تنویر هر چه بیشتر افکار عمومی پاسخ دهند:
۱ - چرا با این همه تاخیر توضیح داده اید؟ مگر در طول یک هفته 

اخیر، ابعاد ماجرا برایتان نامکشوف بود؟ 
"روایت  اما  شده"  دستکاری  های  "روایت  از  اید  کرده  انتقاد   -  ۲
کلیات  بیان  به  صرفا  و  نکردید  بیان  را  خودتان"  نشده  دستکاری 
پرداختید. مثلاً نگفتید آیا این روایت که پسرتان از خط ویژه عبور می 
کرده، دستکاری شده است یا خیر؟ یا نگفتید که چگونه پسرتان به 

مامور پلیس زده  است؟
۳ - برای این که بر همه روایت های دستکاری شده خط بطلان کشیده 
شود تا به قول شما "خناسان خارجی" نتوانند سوء استفاده کنند و باز 
به قول شما، انقلاب خرج شما و خانواده تان نشود، از پلیس بخواهید 
فیلم حادثه را به طور کامل منتشر کند. این حادثه در میدان ونک رخ 
داده که پر از دوربین های پلیس و دوربین های مداربسته ساختمان ها 
و شرکت های متعدد اطراف آن است و طبیعتاً انتظار می رود که یک یا 

چند دوربین این تصادف رانندگی را ثبت کرده باشند.
این بهترین راه برای روشنگری و متقاعد شدن افکار عمومی است؛ 

موافقید آقای نیکزاد؟!

مسعود پزشکیان: 

تصمیمات غیرکارشناسی، نتیجه حذف نخبگان از فرآیند تصمیم گیری است
رئیس جمهور با انتقاد از تصمیمات غیرکارشناسی که برای کشور دردسرساز شده است، گفت: اتخاذ تصمیمات غیرکارشناسی، نتیجه حذف نخبگان از 

فرآیند تصمیم گیری است.

ابهام های باقی مانده در ماجرای یک آقازادهعلی نیکزاد پس از یک هفته ماجرای تصادف پسرش با پلیس راهور واکنش نشان داد

بسیاری از 
مسائل و 

مشکلات ناشی 
از فقدان نظام 

برنامه ریزی 
صحیح است 

این دانشگاه ها 
هستند که 

می توانند این 
نقطه ضعف را 
برطرف کنند

معاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی رقیب 
دولت محسوب نمی شود تاکید کرد: باید ارزیابی دقیقی از عملکرد نهادهای عمومی 
و انقلابی همانند بنیاد مستضعفان که پس از پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی 
تشکیل شدند، بعمل آید تا بررسی شود تا چه میزان ماموریت های مدنظر را دنبال 

کرده اند.
به گزارش ایسنا، محمدرضا عارف صبح امروز )شنبه( در نشست با شورای معاونین 

بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی با اشاره به اینکه بنیاد مستضعفان با پشتوانه 
معنوی کل نظام، رقیب دولت محسوب نمی شود گفت: مزیت بنیاد مستضعفان 
انقلاب  به عنوان صاحبان اصلی  به مستضعفان  انقلاب اسلامی خدمت رسانی 
اسلامی بوده است و این بنیاد توانسته طی دهه های گذشته در راستای اندیشه ها و 

منویات امام راحل و مقام معظم رهبری گام بردارد.
وی ادامه داد: باید ارزیابی دقیقی از عملکرد نهادهای عمومی و انقلابی همانند 
بنیاد مستضعفان که پس از پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی تشکیل شدند، 

به عمل آید تا بررسی شود تا چه میزان ماموریت های مد نظر را دنبال کرده اند.
معاون اول رئیس جمهور با تاکید بر اینکه نامگذاری سال از سوی مقام معظم 
رهبری تحت عنوان »سرمایه گذاری برای تولید« در امتداد برنامه هفتم پیشرفت 
است، تصریح کرد: بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی یکی از نهادهایی است که 

می تواند پیشتاز سرمایه گذاری با هدف تولید باشد.
اعتلاء و  و  اقتصادی  افزایش رشد  تولید ثروت،  عارف خاطرنشان کرد: دغدغه 
پیشرفت کشور از جمله ماموریت ها و اهداف بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی در 
زمان تشکیل بود که باید بر اساس این ماموریت ها مروری بر عملکرد چهار دهه این 
بنیاد انجام شود و بنیاد مستضعفان در زمان تاسیس با نگاهی معنوی، در مسیری 
هدایت شد که در تولید ثروت نقش داشته باشد و یا زمینه ساز تولید ثروت در 
کشور باشد. معاون اول رئیس جمهور با اشاره به اقدامات بنیاد مستضعفان انقلاب 
اسلامی در ساخت و راه اندازی فازهای مختلف آزادراه تهران - شمال گفت: بنیاد 
مستضعفان کمک قابل توجه برای اجرای این طرح ملی به دولت کرد و در عین 

حال باید جمع بندی از اجرای پروژه های بزرگ این چنینی صورت پذیرد تا از تکرار 
اشتباهات پرهیز شود و از سیاسی کردن این مسائل پرهیز کرد چراکه اجازه ارزیابی 
دقیق در مورد یک طرح را نمی دهد و بنیاد مستضعفان با چهره های شاخص خود 
می تواند به دولت در این روند کمک کند. عارف افزود: با روش  ها و سازوکارهای دهه 
۶۰ نمی توان طرح ها را در کشور اجرایی کرد چرا که منابع دولتی محدود است. البته 
برخی از مسئولین عدم اجرای طرح پروژه ها را به گردن تحریم ها می اندازند که البته 
منکر نقش تحریم ها نیستیم اما برخی  پروژه ها به دلیل عدم توجیه اقتصادی در 

کشور راه اندازی و یا آغاز شده است.
معاون اول رئیس جمهور گفت: باید قدر هم افزایی و اجماع همه نیروها و نخبگان 
نظام که در کشور به وجود آمده است دانسته شود و از نهادهای همانند بنیاد 
مستضعفان انقلاب اسلامی انتظار داریم که در راستای این فضا به دولت در اجرای 

طرح ها و پروژه ها کمک کند.
تاکیدات مقام  و  ابلاغ سیاست های اصل ۴۴   از تصویب  ادامه داد: پس  وی 
معظم رهبری، مقرر شد که وظایف حاکمیتی توسط بخش خصوصی باشد مگر در 

بخش هایی که توانایی حضور ندارند.
منطقه ای،  عدالت  پیشبرد  برای  بنیاد  و  دولت  همکاری  و  هماهنگی  عارف 
سرمایه گذاری هدفمند در پروژه های زیرساختی در راستای شعار سال، توجه به 
شرکت های دانش بنیان و بومی سازی فناوری های نوین، توجه به سرمایه انسانی، 
کمک به رشد صادرات و دیپلماسی اقتصادی و همچنین تاب آوری اقتصادی و 
اجرای سیاست های اقتصاد مقاومتی را از مهمترین وظایف و ماموریت های بنیاد 

مستضعفان انقلاب اسلامی در همکاری با دولت برشمرد.
معاون اول رئیس جمهور در ابتدای سخنان خود با بیان اینکه بنیاد مستضعفان 
انقلاب اسلامی در عمر ۴۰ ساله خود در مسیر درستی قرار گرفته است، بیان کرد: 
یکی از دغدغه های مهم نظام به کارگیری مدیران با تجربه و پرتلاش است که در 
دولت ها فعال بودند، اما بعد از اتمام دولت از ظرفیت آنها استفاده نمی شود  که 
بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی یکی از نهادهایی بود که توانست از این نیروهای 

نخبه استفاده کند.
عارف همچنین با تسلیت مجدد حادثه سنگین و تلخ انفجار بندر شهید رجایی 
افزود: بخشی از آسیب دیدگان و جانباختگان این حادثه از مجموعه بنیاد بودند که 
باید به ایمنی سازی و توجه به استانداردها توجه بیش از پیش کرد تا از بروز چنین 
حوادثی در کشور جلوگیری شود.برخی هشدارهای ایمنی را سیاسی و باندی فرض 

می کنند و باید از حوادث قابل پیشگیری و پیش بینی و جلوگیری شود.
همچنین حسین دهقان رئیس بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی با اشاره به 
شبکه انسانی قوی و حذف زواید اداری در این بنیاد تاکید کرد: بنیاد مستضعفان 
انقلاب اسلامی آمادگی دارد تا به دولت در حل ناترازی ها، امنیت غذایی، جذب 

سرمایه گذاری داخلی و خارجی، محرومیت زدایی و سایر زمینه ها کمک کند.
و  بنیاد مستضعفان  اقتصادی  بخش  فعالیت های  از  گزارشی  این نشست  در 
زمینه های همکاری مشترک با دولت چهاردهم و همچنین ماموریت ها و گزارش 
عملکرد بنیاد مستضعفان در زمینه محرومیت زدایی و توانمندسازی محرومین ارائه 

شد.

محمدرضا عارف: 
بنیاد مستضعفان رقیب دولت نیست
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